
Notulen MR 26 juni 2024

Aanwezig:
Robin den Daas (leerkracht)
Bea Ribbius (leerkracht en secretaris)
Marieke Dubelaar (ouder/ voorzitter)
Bert van de Grift (ouder/MR)
Saskia Ottens(ouder/GMR)
Linda Beaupain (directie)
Nanda Ursinus ( nieuw lid)
Ananda Vroegop ( eventueel nieuw lid)

Geen afwezigen.
agenda:

1. Welkom en notulen

Ananda Vroegop welkom geheten. Zij heeft zich aangemeld als eventuele nieuw
mr-lid.

2. Schoolplan
Iedereen heeft het schoolplan gelezen. Kleine punten zijn besproken en worden
nagekeken. Het is belangrijk te vermelden wat er met de middenmoot leerlingen
gebeurt. Hier wordt naar gekeken.
Het is de bedoeling dat de talentontwikkeling in het nieuwe schooljaar meer wordt
benut.
Buiten het schoolplan werd de vraag gesteld of er een duidelijke documentatie is
over de klusklas en plusklas voor ouders kan worden weergegeven.
Linda geeft een terugkoppeling van eventuele aanpassingen tekstueel.
De mr stemt in op het schoolplan.

3. Inspectiebezoek (dat plaatsvindt op 27 juni)
De inspectie vindt plaats op 26 juni. Het team van de Sterappel heeft zich goed
voorbereid op het bezoek. Op de dag van bezoek starten wij om 8:00 uur
gezamenlijk voor kennismaking. Zij gaan een aantal klassen bezoeken om lessen
mee te kijken. De klus en plusklas worden bezocht.
Tijdens de lunch gaan de inspecteurs met het team in gesprek.
Linda zorgt voor een terugkoppeling over het inspectiebezoek.

4. Terugkoppeling GMR, deelname Saskia aan GMR
Aankomende periode wil de GMR wat dieper en scherper ingaan op concrete
onderwerpen. Zij hebben geen bijzonderheden in het financiële onderdeel ontdekt.
De stichting wordt onder de loep genomen door een bureau voor de financiële
zaken. Daarin wordt onderzocht waar elke school recht op heeft.

Saskia mag als GMR-lid blijven ook al gaat zij als leerkracht aan de slag bij de
Sterappel.
Op het moment is er vanuit De Bloesem geen lid bij de GMR. Zij gaan op zoek



naar een nieuw lid.
De Wiekslag in Rijswijk gaat hoogstwaarschijnlijk sluiten.

De GMR heeft een terugkoppeling gehad van het inspectiebezoek bij het
bestuursbureau van Basis Buren. Daarin werd het punt aangekaart van de
Kwaliteitsbalans. Dit is aangedragen door Jeroen, maar ook een product van
Jeroen. Dit heeft wat vragen teweeg gebracht.
De rol die Krista heeft als bovenschoolse directie en HR is aangekaart.
Destijds heeft de raad van toezicht hier akkoord voor gegeven. Dit is tot op heden
nooit opnieuw bekeken. Kan dit opnieuw worden beoordeeld?
De huisvesting voor Buren is op technisch vlak goedgekeurd voor vernieuwbouw.
De gemeente Buren is nog aan het bekijken voor nieuwbouw of vernieuwbouw met
de Eben Haezerschool.
Rivakids gaat zich vanuit de Blinker in Kerk-Avezaath vestigen in Zoelen bij de
Aldenhaag. De Blinker heeft daar geen ruimte voor en de Aldenhaag heeft daar
wel ruimte voor gevonden.
In Eck en Wiel zal een externe kinderopvang komen.

5. Afsluiting schooljaar en overdracht
Er moet een jaarverslag komen. Dit moet worden bekeken door Bea en Robin.
Bert neemt vanaf heden het voorzitterschap over van Marieke Dubelaar..
We gaan goed kijken wie of wat stemrecht heeft als mr-lid.
Voor het huidige reglement is het 2 ouders 2 leerkrachten die stemrecht hebben,
maar mogen ouders aansluiten.
Nanda Vroegop laat weten of ze aansluit als lid via mail aan Bea.
Er is een leuk idee ingebracht dat als je als mr-lid en GMR-lid een keer aansluit bij
de leerlingenraad. Kinderen brengen veel in bij deze bijeenkomsten. Dit geeft
wellicht onderwerpen voor de mr-vergaderingen.

6. Wvttk
Diverse subsidies zijn aangevraagd door Linda. Wat valt onder burgerschap? Dit is
akkoord bevonden. Deze subsidie is bedoeld om de verbinding voor primair
onderwijs en voortgezet onderwijs te verbeteren. Er is heel erg veel behoefte aan
de hulp van overgang van basisonderwijs naar voortgezet onderwijs.
Subsidie voor basisvaardigheden is ook goed gekeurd. Digitale geletterdheid en
burgerschap is daarvoor het vereiste.

De eerstvolgende vergadering vindt plaats in het nieuwe schooljaar op:
Dinsdag 17 september.


